NSRRC Outstanding Paper Award
Co-author Consent Form
光環論文獎共同作者授權同意書

	期刊名稱 Journal
	

	卷/期 Vol./No.
	

	篇 名 Paper Title
	

	作者群 Authors
	

	立同意書人________________(非申請人外之共同作者)同意
In signing this form, I, _____________________, as one of the co-authors but not the applicant of the above submitted paper, indicate my consent

1、 由______________代表(以下簡稱申請人)以本著作申請貴中心「光環論文獎」，並由其代表受領及執行與本獎相關之權利與義務。
_______________(applicant) is permitted to be the submitting author to apply for the NSRRC Outstanding Paper Award, and to accept any rights and obligations related to this Award.
2、 本著作獲獎時，由申請人接受貴中心獲頒之獎狀及獎金。就貴中心於得獎名單上僅標示申請人為得獎人，不為異議。
The applicant is listed as the ONLY recipient who receives the certificate and prize money if awarded.
3、 申請人受領之獎金如立書人自行協議另為分配，與貴中心無涉。如著作人中有因此發生爭議者，貴中心有權取消本著作參選或得獎資格，並追回全部獎金及獎狀。
NSRRC will not determine the credit allocation if an award recipient has agreement on dividing the prize money across other co-authors; NSRRC reserves the rights to disqualify a candidate or withdraw the award given to a recipient if authors of the awarded paper have the dispute over the allocation.


________________________________________________________  ___________________________
立同意書人 (簽章)  Signature of Co-author                     日期 Date

_________________________  _________________________  _______________________________
身份證字號 Passport No.      電話 TEL                   電子信箱 Email

______________________________________________________________________________________
地址 Address



* 除申請人外所有共同作者，每人均須簽署一份，請自行複製使用。若共同作者為外國人，請填護照號碼。
[bookmark: _GoBack]Each co-author shall sign a consent form, except the applicant. The blank form is duplicable. Passport numbers are required if the co-authors are foreigners. 

